
 

Zápis ze schůze výboru ČBF – oblast Střední Čechy v sezóně 2023/24, která se konala 

6.11.2023 v Brandýse  

 

Přítomni: Mgr. B. Žánová, Mgr.M.Franěk, Ing. P.Čeněk, Ing. T.Benda, M.Modr 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2.  Finanční záležitosti – informace o čerpání, výhled 

3. Soutěže- připomínky, průběh, kvalifikace, zpráva STK 

4. Setkání s rozšířeným vedením oblasti 4.12. - příprava 

5. Různé 

 

 

Ad.1 

Kontrola proběhla, úkoly splněny. 

 

Ad2. 

- B.Žánová informovala Výbor o stavu na účtu 

- Výbor rozhodl o přesunu 150 000,-z rezervy na běžný účet STC, aby bylo možné 

zaplatit nutné výdaje 

- P.Čeněk byl pověřen přípravou dohod za 4/4 2023 

- P.Čeněk informoval Výbor o příslibu ČBF k poskytnutí ½ slíbeného příspěvku na 

činnost oblasti po 17.11.2023 

 

Ad3. 

- Zpráva STK – průběh soutěží – soutěže běží, většina klubů v U11-13 používá 

elektronický zápis. Výbor rozhodne po konzultaci s STK o možnosti zrušení zápisu 

v papírové podobě  

- M.Modr připraví dopis pro kluby s informacemi o dalším postupu 

- Výbor děkuje všem klubům, které přistoupily zodpovědně k přechodu na EZ a znovu 

upozorňuje na možnost metodické podpory oblastního trenéra při používání tabletu 

- Výbor probral upozornění STK na dlužné platby za pokuty a plně podpořil STK při 

postupu dle řádů, kdy bude těmto klubům po upozornění zastavena činnost a neplacení 

bude penalizováno 

- Rozpis soutěží je doplněn o formulaci –  

- A) „V soutěži U11 a U12 neplatí ve 2.utkání pravidlo o střídání dle pravidel 

minibasketbalu. V tomto utkání je povoleno střídání libovolné“ 

- B) 2.utkání v kateg. U11 a U12 lze po dohodě trenérů sehrát jen na 4x6 minut 

- Rozpis kvalifikací bude upraven v pasáži „Prodloužení“. Prodlužovat se bude o 5 min 

podle platných pravidel minibasketbalu 

- ČABR požádal STK o podklady k výkonu administrativních činností rozhodčích 

každých 14 dní, aby mohlo být řešeno aktuálně 

 

Ad 4. 

- 4.12. od 17,30 hodin proběhne v Brandýse setkání členů širšího vedení oblasti, 

P.Čeněk zajistí pozvánky 



 

 

Ad 5. 

- Výbor zhodnotil průběh školení trenérů, vysoce ocenil kvalitu obou lektorů i pozitivní 

dopad na oddíly v oblasti, které následně oslovily lektory se žádostí o návštěvu 

tréninku a konzultaci v místě 

- Výbor rozhodl, že tyto návštěvy a zájem o zvýšení kvality tréninkového procesu 

podporuje a lektorům uhradí případné cestovní náklady 

- P.Čeněk poskytl informace o chystané Ročence a Výbor rozhodl o jejím doplnění 

v některých oblastech. Byli požádáni i zástupci rozhodčích, aby doplnili požadované 

informace 

- P.Čeněk informoval o posunutí schválení statutu ČABT na schůzi výboru 20.11.  

- Míče, které měly dostat kluby před začátkem sezóny začínají být distribuovány do 

klubů (T.Masár) 

- Podněty k tabletům – velké zdržení v případě, že tým nemá zadaná čísla v Lerisu, 

přihlášení do aplikace by chtěly kluby jednotné za klub jako do Lerisu a následně si 

vybrat tým 

- B.Žánová předložila informace kraje k LOHDM 2024. Trenéři výběrů U15 budou 

U15B H.Nezdařilová, as. D.Machač 

U15G T.Holešovský, as.A.Katrnožková 

- Výbor diskutoval o případech hráčů, kteří hrají U14 v naší oblasti a chtěli by být 

zařazeni do RV U14. Pravidla to bohužel neumožňují. 

- Výbor probral žádost jednoho z klubů oblasti o zřízení fondu pro dotaci sociálně 

slabším hráčům a konstatoval, že žádnou takovou vytvářet nebude, protože při 

poskytnutí dotace nejsou prostředky na to, aby se relevantně posoudil nárok žadatele. 

Navíc tuto službu poskytuje Olympijská nadace. Informace může žadatelům 

poskytnout T.Masár ve spolupráci s Ilonou Burgrovou /ČOV/  

 

 

 

 

Další jednání Výboru se uskuteční 4.12.2023 v 17,00 v Brandýse, následovat bude rozšířený 

Výbor od 17,30.  
 

 

 

 

         Zapsala 

         B.Žánová 


